

# 東華三院大灣區 青少年羽毛球邀請賽2025

## TWGHs Greater Bay Area Youth Badminton Invitational Tournament 2025

是次賽事由中國香港羽毛球總會主辦，吸引了來自粵港澳大灣區七個城市的逾百位青少年精英選手參賽。比賽設有男子單打、女子單打、男子雙打、女子雙打及混合雙打五個項目，共完成142場賽事，香港代表隊表現優異，成功獲得四冠三亞的佳績，並奪得「東華三院盃總冠軍」。本次賽事亦鼓勵東華三院學生擔任義工，以促進大灣區青年間的互動和交流。

The tournament was organised by the Badminton Association of Hong Kong, China, and attracted over 100 elite young players from 7 cities in the Guangdong-Hong Kong-Macao Greater Bay Area. It featured 5 categories: men's singles, women's singles, men's doubles, women's doubles, and mixed doubles, with a total of 142 matches played. The Hong Kong team delivered an outstanding performance, securing 4 championships and 3 runner-up titles, and also won the "TWGHs Cup Overall Championship". The event also encouraged TWGHs students to serve as volunteers, fostering interaction and exchange among young people in the Greater Bay Area.

本院主席何猷啟先生(前排右四)、中國香港羽毛球總會主席湯偉倫BBS, MH太平紳士(前排左四)及行政總監蘇祐安先生(前排右三)與參賽隊伍領隊合照。  
Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, right 4), the Chairman, Mr. TONG Wai Lun, BBS, MH, JP (front row, left 4), Chairman of Badminton Association of Hong Kong, China Ltd., Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 3), Chief Executive of TWGHs, took a group photo with leaders of participating teams.



本院副主席伍怡先生(第二排左九)、中國香港羽毛球總會主席湯偉倫BBS, MH太平紳士(第二排右七)與一眾得獎者合照。  
Mr. Jonathan NG (second row, left 9), Vice-Chairman, and Mr. TONG Wai Lun, BBS, MH, JP (second row, right 7), Chairman of Badminton Association of Hong Kong, China Limited, joined the award winners for a group photo.



本院副主席曾慶業先生(前排左九)致送紀念品予遼寧省委統戰部副部長兼僑務工作辦公室主任張彥琳女士(前排左八)。  
Mr. TSENG Hing Yip, York (front row, left 9), Vice-Chairman, presented a souvenir to Mr. ZHANG Yanling (front row, left 8), Deputy Minister of the United Front Work Department and Director of Overseas Chinese Affairs Office of Liaoning Provincial Committee.



本院副主席曾慶業先生(前排右九)、行政總監蘇祐安先生(前排右八)與東華三院中學及遼寧省實驗學校師生合照。  
Group photo of Mr. TSENG Hing Yip, York (front row, right 9), Vice-Chairman, and Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 8), Chief Executive of TWGHs, along with teachers and students of TWGHs secondary schools and Liaoning Provincial Experimental School

### 籌 募 活 動 6 & 21 & 27.11 FUND RAISING ACTIVITY

## 東華三院155周年籌款活動 TWGHs 155th Anniversary Fund-raising Event

為籌募經費讓東華三院服務可持續發展，本院每年都會舉行大型籌款活動。本年的開展儀式暨聯歡晚宴及新聞界招待會已於11月圓滿舉行，而相關特輯節目「東華三院善道同行」亦已於12月27日在無綫電視翡翠台播映。

To support the sustainable development of its services, the Group holds its flagship fund-raising event annually. This year's Kick-off Ceremony cum Dinner, along with the press conference, were successfully held in November. A dedicated programme "Walking the Charity Journey with TWGHs" was broadcast on TVB Jade on 27 December.

該大型籌款活動早前舉辦了一系列前奏籌款活動：

Lead-in Fund-raising Activities:

活動名稱 Name of Event	舉行日期 Date or Period of Event
「愛東華·捐診金」中醫籌款日 Charity Chinese Medicine Consultation Day	2025年10月27日 27 October 2025
屬下社會服務單位義賣籌款 Charity Sales by TWGHs Community Services Centres	2025年10月30日至11月5日 30 October – 5 November 2025
義載籌款日 Charity Rides	2025年10月31日 31 October 2025
屋邨及屋苑籌款活動 Public and Private Housing Estates Fund-raising Activities	2025年11月8日及9日 8 & 9 November 2025

本院衷心感謝各位善長的慷慨解囊。為答謝支持的團體，東華三院董事局於2026年1月8日舉行頒獎晚會。有關屋邨、屋苑及義載籌款比賽的主要獎項臚列如下：

A Prize Presentation Dinner was held on 8 January 2026 to express our gratitude to all supporting units. The winners of the fund-raising competitions for public and private housing estates, as well as the charity rides, are listed below:

總成績挑戰金盃 (屋邨) Grand Total Challenge Gold Cup (Public Housing)	田灣邨 Tin Wan Estate
總成績挑戰金盃 (屋苑) Grand Total Challenge Gold Cup (Private Housing)	香港仔中心 Aberdeen Centre
東華盃 (屋邨) Tung Wah Cup (Public Housing)	田灣邨 Tin Wan Estate
東華盃 (屋苑) Tung Wah Cup (Private Housing)	香港仔中心 Aberdeen Centre
屋邨冠軍 Public Housing Champion	田灣邨 Tin Wan Estate
屋邨亞軍 Public Housing 1st Runner-up	華富邨 Wah Fu Estate
屋邨季軍 Public Housing 2nd Runner-up	東頭(二)邨 Tung Tau (II) Estate
屋苑冠軍 Private Housing Champion	香港仔中心 Aberdeen Centre
屋苑亞軍 Private Housing 1st Runner-up	廣林苑 Kwong Lam Court
屋苑季軍 Private Housing 2nd Runner-up	慈愛苑一二期 Tsz Oi Court Stage I & II
最高籌款小巴團體 Highest Fund-raising Minibus Group	綠色專線小巴總商會 G.M.B. Maxicab Operators General Association Ltd.
的士團體獎冠軍 Taxi Group Champion	香港的士商會有限公司 Hong Kong Taxi Owners' Association Ltd.
非專線小巴團體獎冠軍 Public Light Bus Group Champion	香港公共小巴車主司機協進總會 H. K. Public Light Bus Owner & Driver Association